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Abstract (en)
[origin: WO8302714A1] Multiple use apron, particularly clothing susceptible of being transformed into a bag. A cavity is provided between two fabric
layers at an appropriate location of the clothing, preferably at the back of the clothing. One of its sides, preferably the upper side, remains open
and may be closed or opened by means of a closure means known per se. Furthermore, appropriate attaching elements, for example hooks, are
fixed in the inside of the cavity formed by the two fabric layers and provided with closure means, at its upper and lower corners, thereby enabling
the attachment of straps, strings, etc. Owing to such arrangements, the top clothing may be transformed in an instant and as desired either into an
aesthetic and useful top clothing or into a bag for carrying the clothing itself or other articles.

Abstract (fr)
Tablier à usages multiples, notamment vêtement pouvant se transformer en un sac. Une cavité est aménagée entre deux couches de tissu en un
endroit approprié du vêtement, de préférence sur le dos du vêtement. Un de ses côtés, de préférence le côté supérieur reste ouvert, et peut être
fermé ou ouvert à l'aide d'un moyen de fermeture déjà connu. En outre, des éléments d'attache appropriés, par exemple des crochets, sont fixés à
l'intérieur de la cavité formée par les deux couches de tissus et munie de moyens de fermeture, à ses coins supérieurs et inférieurs, ce qui permet
d'y attacher des sangles, cordons, etc. Grâce à cet artifice, le vêtement de dessus peut se transformer en un tournemain et à volonté aussi bien en
un vêtement de dessus esthétique et pratique qu'en un sac pour porter le vêtement lui-même ou autres objets.
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